
 

 

Αθήνα, 22 Απριλίου 2021 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς τον κ. Υπουργό Ανάπτυξης και Επενδύσεων 

 

Θέμα: «Απαράδεκτες καθυστερήσεις στην προκήρυξη του 

προγράμματος για την ενίσχυση της ρευστότητας της εστίασης» 

 

Στα τέλη Μαρτίου ο Υπουργός Ανάπτυξης και Επενδύσεων εξήγγειλε την 

άμεση προκήρυξη προγράμματος για την ενίσχυση της ρευστότητας των ΜμΕ 

στον κλάδο της εστίασης. Οι δηλώσεις αυτές του Υπουργού έρχονταν σε 

απάντηση της τεράστιας κρίσης στο κλάδο εξαιτίας της πανδημίας, των 

μέτρων περιορισμού της οικονομικής ζωής και της αντικειμενικής δυσκολίας 

στους μικρομεσαίους επιχειρηματίες να «βάλουν» το κεφάλαιο κίνησης που 

απαιτούταν για την έναρξη της λειτουργίας των επιχειρήσεων τους, όποτε και 

αν αυτό καθίστατο υγειονομικά εφικτό. 

 Με τις από 21 Απριλίου δηλώσεις του ο κ. Πρωθυπουργός 

αποπειράθηκε να διαμορφώσει ένα συγκεκριμένο χρονοδιάγραμμα για την 

έναρξη της λειτουργίας των επιχειρήσεων εστίασης. Συγκεκριμένα ο κ. 

Μητσοτάκης ανακοίνωσε ότι ο κλάδος θα επαναλειτουργήσει στις 3 Μαΐου. 

Όπως είναι αναμενόμενο οι επαγγελματίες του κλάδου αναμένουν ότι το 

Υπουργείο Ανάπτυξης και Επενδύσεων θα είχε μέχρι τότε προετοιμάσει το 

ειδικό χρηματοδοτικό εργαλείου που θα τους έδινε την αναγκαία πρόσκαιρη 

ρευστότητα που ο ίδιος ο Υπουργός είχε εξαγγείλει. 

 Καθώς όμως ο κοινός νους και τα πεπραγμένα της παρούσας 

κυβέρνησης σπάνια συμβαδίζουν, το πρόγραμμα που έχει εξαγγείλει ο 

Υπουργός είναι άγνωστο πότε θα εκκινήσει, πότε θα προκηρυχθεί, πότε θα 

εγκριθούν οι αιτήσεις σε αυτό και πότε θα γινούν οι πρώτες εκταμιεύσεις. Άρα, 

εξ αντικειμένου, η κυβέρνηση καλεί σήμερα τους επαγγελματίες του κλάδου 
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της εστίασης να αναλάβουν το ρίσκο της έναρξης των δραστηριοτήτων τους 

χωρίς να γνωρίζουν, όχι μόνο αν θα λάβουν την έκτακτη οικονομικού 

ενίσχυση, αλλά ούτε καν αν συμπεριλαμβάνονται στις επιλέξιμες επιχειρήσεις. 

 

Λαμβάνοντας υπόψιν όλα τα παραπάνω ερωτάται ο κύριος 

Υπουργός: 

 

1) Πότε σκοπεύει η κυβέρνηση να προκηρύξει το πρόγραμμα 

έκτακτης οικονομικής ενίσχυσης για την εστίαση; 

2) Ποιες επιχειρήσεις θα είναι επιλέξιμες στο παραπάνω 

πρόγραμμα; 

3) Οι επιλέξιμες επιχειρήσεις για το πρόγραμμα της εστίασης θα 

μπορούν να εντάξουν αναδρομικά δαπάνες που έχουν 

πραγματοποιήσει για την επανέναρξη των δραστηριοτήτων τους; 

4) Όταν προκηρυχθεί τελικά το σχετικό το πρόγραμμα σκοπεύετε να 

καταβάλετε την έκτακτη οικονομική ενίσχυση σε ειδικό 

ακατάσχετο λογαριασμό; 

 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

Μαμουλάκης Χάρης 

 

 




